
  
  

  

Z A P I S N I K 

  
seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS dne 19. 1. 2011, ob 15:00, v prostorih ICJT na reaktorju. 
  
Prisotni:   M. Gams, J. Pungerčar, A. Fekonja, G. Tavčar, J. Jakofčič, R. Pergarec, M. Štraus, M. Koželj. 

  
Odsotnost opravičili: C. Filipič, T. Ručigaj, Z. Jernejc, G. Kramberger, I. Falnoga, D. Zupančič, I. Zajc. 
  
  
1. Potrditev zapisnika prejšnje seje (5. 1. 2010) 
  
2. Tekoče zadeve 
  
3. Nadomestilo za bolniško, UO IJS 
  
4. Razno 
  
  
  
  

Ad 1) 
  
Zapisnik prejšnje seje je bil soglasno sprejet brez pripomb. 
  

Ad 2) 
  
M. Gams je prisotne seznanil z vsebino seje IO SVIZ Slovenije. V kratkem bodo potekale volitve za 

predsednika Glavnega odbora SVIZ Slovenije. Kot kandidat za predsednika GO SVIZ Slovenije bo na seji 
GO, na kateri bodo potekale volitve,  predstavil svoj program. Na SVIZ-u potekajo priprave za izdajo novih 

članskih izkaznic in izdelava novega programa za prijavo in uporabo SVIZ-ovih počitniških kapacitet. 

Opozoril je tudi na spremembo navodil SVIZ-a v zvezi z vračilom preveč izplačanih plač glede na prevedbo. 
  
IO ugotavlja, da v Programu dela IJS za leti 2011 – 2012, v točki 5.1 (zakonske in pravne podlage) ni 
Kolektivne pogodbe za raziskovalno dejavnost (KPRD) in Kolektivne pogodbe za negospodarske dejavnosti 

(KPND). IO predlaga, da se v program dela, v točko 5.1 uvrsti tudi ta dva pravna akta. 
  
Glede nove Uredbe o višini položajnega dodatka (max. 12%) IO meni, da je uredba škodljiva za visoko 

šolstvo in znanost, ki zaradi specifike deluje dobro le v vodenih skupinah, zato predlagamo vladi, da se 
ponovno uvede višina prejšnjega dodatka (max. 20%). 
  
IO je razpravljal o izplačilu položajnih dodatkov ( pri nadomeščanju), kot je zapisano 3. odstavku 1. točke 

Sklepa o določitvi in plačilu položajnega dodatka, podpisanega 1. 11. 2010 s strani direktorja IJS. IO je 

sprejel sklep (6- ZA, 1. PROTI, 1. VZDRŽAN), da se pridobi informacija, ali se ta sklep na IJS izvaja. 
  
  
  
  

Ad 3) 



  
V zvezi z dopisom (mnenjem) računskega sodišča glede izplačevanja nadomestila za bolniško, ki ga je 

sindikat prejel v vednost od v.d. sekretarke IJS,  je IO soglasno sprejel sklep, da pošlje direktorju IJS 
dopis, s katerim protestira proti dopisovanju IJS z računskim sodiščem, saj meni, da to ne sodi na 

računsko sodišče. 
IO ponovno izraža razočaranje nad pravno službo IJS, ki meče slabo luč pri drugih organih in nam hkrati 
ne zagotavlja tistega, kar nam po našem mnenju pripada. 
  
Dopis z mnenjem SVIZ-a Slovenije v zvezi s prisotnostjo predstavnika sindikata na sejah UO IJS je bil poslan 

vsem članom UO. Odgovora še ni. 
  

  
  

Ad 4 
  

IO je soglasno sprejel sklep, da se nabavi diktafon za potrebe sej IO SVIZ/IJS. 
  

  
  
  
  
Seja je bila končana ob 16.25 uri. 
  
  
Sejo je vodil M. Gams. 
  

  
Ljubljana, 21. 1. 2011                                                                                      Zapisal: Dušan Bevc 
  

Poslano:           - vsem članom IO SVIZ/IJS 
                        - vsem članom NO SVIZ/IJS 
                        - predsedniku ZS IJS 
                        - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 
                        - direktorju IJS 
                        - v. d. sekretarke IJS                 
 


